

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Number 6

February 5, 1990

Numéro 6

le 5 février 1990

CORPORATE REVIEW UPDATE

Throughout the weeks ahead, regular updates on the Corporate Review will be appearing here to keep you aware of the progress of the review.

Activities of the first four weeks

- The Corporate Review Steering Group was formed, consisting of the Undersecretarial Group, the Assistant Deputy Ministers of Personnel (ACB), of Finance and Administration (MCB), of Latin America and Caribbean (LGB), of International Trade Development (TFB), of Special Projects (HXB), and Directors General of the Corporate Management Bureau (CMD) and Consular and Immigration Affairs (JID).

- The Corporate Review Task Force was formed, chaired by the Director General of the Corporate Management Bureau (CMD). It is composed of the leaders of the thirteen sub-groups formed to carry out the initiatives of the review.

- Each working group prepared the terms of reference, work plan and time frame for their study. These were all approved by the Steering Committee.

- As a review of this size within the extremely tight time frames required would place an enormous and unreasonable burden on departmental staff, it was decided to seek proposals from outside consultants to carry out the review of administrative functions.

EXAMEN MINISTÉRIEL

Au cours des prochaines semaines, des mises-à-jour régulières sur l'Examen ministériel seront publiées ici pour vous tenir au courant de son état d'avancement.

Activités des quatre premières semaines:

- Le Comité de direction de l'Examen ministériel a été formé. Il se compose du groupe des sous-secrétaires, des sous-ministres adjoints du Personnel (ACB), des Finances et de l'Administration (MCB), de l'Amérique latine et des Antilles (LGB), de l'Expansion du commerce extérieur (TFB), des projets spéciaux (HXB), ainsi que des directeurs généraux de la Gestion centrale (CMD) et des Affaires consulaires et de l'Immigration (JID).

- Un Groupe de travail principal a été formé, présidé par le Directeur général de la gestion centrale (CMD). Il est composé des chefs de file des treize sous-groupes chargés de l'examen des projets.

- Chaque sous-groupe a présenté le mandat de son étude, un plan de travail ainsi que des échéanciers qui ont tous été approuvés par le Comité de direction.

- Une revue de cette envergure dans les délais prescrits ayant été jugée trop onéreuse sur les ressources humaines du Ministère, il a été décidé de procéder à l'étude des fonctions administratives par le biais d'un consultant externe.

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada
External Affairs and
International Trade Canada

Canada